
Z á z n a m 

z 8. zasadnutia Finančnej komisie pri MiZ MČ Košice–Dargovských hrdinov vo volebnom 

období 2022 – 2026 konanej dňa 28. 05. 2024, v priestoroch MiÚ MČ Košice–Dargovských 

hrdinov, Povstania českého ľudu 1, 040 22  Košice 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

za komisiu: Ing. Roman Križalkovič, Ing. Marcel Jevický, Mgr. Jana Rubická 

za MiÚ: Ing. Marek Antoš, Ing. Mgr. Martin Farkašovský, PhDr. Dominik Babušík 

 

neprítomní:  

Adela Gembická, Eduard Valkovský 

 

Program: 

Spoločné rokovanie komisií 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023 

3. Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – II. zmena – návrh 

 

Samostatné rokovanie finančnej komisie 

4. Výročná správa za rok 2023 

5. Hodnotiaca správa o participatívnom rozpočte MČ KE-DH za rok 2023 a priebeh 

aktuálneho ročníka 2024 – ústna informácia 

6. Poistenie majetku – ústna informácia 

7. Rôzne a záver 

 

K bodu 1: 

Otvorenie a schválenie programu 

Starosta mestskej časti Dominik Babušík, privítal prítomných členov všetkých komisií, vyzval 

predsedov jednotlivých komisií, či sú ich komisie uznášaniaschopné. Predsedovia konštatovali, 

že ich komisie sú uznášaniaschopné a následne starosta prenechal slovo vedúcemu finančného 

oddelenia.  

 

K bodu 2: 

Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023 

Vedúci finančného oddelenia prítomným v krátkosti odprezentoval záverečný účet a rozbor 

rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023. Uviedol, kedy bol schválený rozpočet na 

rok 2023, koľko zmien bolo vykonaných, výsledok hospodárenia za rok 2023, použitie 

rezervného fondu, splatenie dlhu MČ a investičné akcie v roku 2023.  

K uvedenému bodu nemal nikto pripomienky.  

 

K bodu 3: 

Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – II. zmena – návrh 

Druhú zmenu rozpočtu predstavil starosta MČ, v ktorej sú zapracované finančné prostriedky: 

Na spolufinancovanie projektov: 

- 1 100  € KSK - defibrilátory 

- 40 tisíc eur - projekt kybernetickej bezpečnosti / spoluúčasť 

 

- 10 tisíc - kamery  - miesta k ihriskám. 
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- 85 tisíc - komunikácie /projektové dokumentácie, ťahanie čiar, parkovisko 

 - 10 je poliklinika 

 - 50 príprava pozemku a projekt náš pozemok - sečovská 

 - 50 je na obnovu čiar - nahlásenia lokalít, existujúce čiary na obnovu 

 

ihriská - 20 tisíc - lidl čistinka + Fábryho (výmena povrchu multifunkčného ihriska) 

25 tisíc - dokončenie pódia vrátane prestrešenia a rozšírenia. 

 

2 tisíc - Benadova úprava podložia kontajneroviska 

4 tisíc - opatrovateľky – žiadatelia  v poradovníku - prijať nové /oznam je na webovom sídle/ 

2,5 tisíc - petangové ihrisko v dennom centre  

 

Starosta na záver prítomných informoval, že predložený materiál bude do miestnej rady 

doplnený o prenájom garáže SBD III a oplotenie troch detských ihrísk podľa cenovej ponuky 

od organizácie z KSK.  

 

 

V rámci diskusie k bodu sa poslanec Križalkovič informoval, aká bola cena za vypracovanie 

žiadosti o NFP - Podpora v oblasti kybernetickej a informačnej bezpečnosti a či táto cena je 

konečná.  

Poslanec Stanko sa zaujímal o projekt kybernetickej bezpečnosti, akým spôsobom bola 

vyberaná firma, ktorá sa podieľala na príprave žiadosti o poskytnutie NFP a či táto firma bude 

zabezpečovať aj verejné obstarávanie.  

 

Následne sa jednotlivé komisie rozdelili a pokračovali v samostatných rokovaniach.  

 

Samostatné rokovanie finančnej komisie 

Predseda FK ešte raz privítal prítomných členov a dal ešte raz hlasovať o programe komisie.  

 

Uznesenie č. 28: Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu rokovania 8. 

zasadnutia finančnej komisie. 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 2: 

Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023 

 

Uznesenie č. 29: Finančná komisia berie na vedomie Záverečný účet a rozbor rozpočtového 

hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023 a odporúča Rade pri MiZ a MiZ takto 

predložený materiál schváliť bez pripomienok. 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3: 

Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – II. zmena – návrh 

Nakoľko II zmena už bola predstavená starostom prebehla diskusia k danému materiálu.  

Člen komisie pán Jevický odporúčal na kúpu kamier zapojiť sa do grantov od ČSOB nadácie.  

Na úpravu terénu a výsadbu zelene v parku pri gréckokatolíckom kostole osloviť okrem SMsZ 

aj iné firmy ako napr. z Rozhanoviec, zapojiť do výsadby zelene širokú verejnosť napríklad 
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projektom Adoptuj si svoj strom kedy by ľudia zafinancovali a zasadili si svoj vlastný strom 

pod dohľadom odborne spôsobilých osôb. 

 

Predseda komisie požiadal o doplnenie zábradlia na schodisku pred školou Krosnianska 2 na 

križovatke ulíc Ovručska-Krosnianska.  

 

Pani Rubická sa ospravedlnila a z dôvodu ďalších povinnosti rokovanie komisie opustila v čase 

17:25. Komisia prestala byť uznášaniaschopná a ďalšie uznesenia neboli prijaté  

 

K bodu 4:  

Výročná správa za rok 2023 

Predseda komisie uviedol, že nakoľko je to štandardný materiál, členovia komisie mali 

možnosť sa s daným materiálom oboznámiť, neboli k daného materiálu žiadne otázky.  

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 5: 

Hodnotiaca správa o participatívnom rozpočte MČ KE-DH za rok 2023 a priebeh 

aktuálneho ročníka 2024 – ústna informácia 

Vedúci finančného oddelenia prítomných členov informoval, že sa pripravuje hodnotiaca 

správa o realizácii participatívneho rozpočtu mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov za 1. 

ročník, ktorá bude predložená do MiZ. Z prvého ročníka boli ukončené dva projekty, projekt 

rekonštrukcie sochy zatiaľ nebol dokončený.  

 

 

K bodu 6: 

Poistenie majetku – ústna informácia 

Pán starosta na základe predchádzajúcich informácií a rozhovorov požiadal pána Jevického 

o posúdenie výhodnosti a nevýhodnosti jednotlivých poistných zmlúv a o správne nastavenie 

poistného krytia majetku mestskej časti. Pán Jevický uvedenú ponuku prijal, prejde si jednotlivé 

poistné zmluvy a podá k ním svoje stanovisko.  

 

 

K bodu 7: 

Rôzne a záver 

Na návrh predsedu komisie FK odporúča zaradiť do MiZ bod o možnosti zhodnotenia 

finančných prostriedkov na bankových účtoch v bankových inštitúciách. 

  

Ing. Križalkovič - predseda FK, poďakoval prítomným členom za účasť a ukončil rokovanie 

komisie. 

 

 

 

 

Zapísal: 

Ing. M. Antoš – ved. fin. odd. 

                                                                                            Ing. Roman Križalkovič, v. r. 

                                                                                                        predseda FK 


